
Referat fra bestyrelsesmøde d. 16. marts 2011 
 

1. Velkommen til Tina som nyt bestyrelsesmedlem. 
Konstituering: Formand – Susanne, Næstformand – Per, Kasserer – Aase, 
Bestyrelsesmedlem – Tina. 

2. Gennemgang af struktur og hovedområder: 
Arrangementer – Per er ansvarlig 
Sportslig (konkurrence og træning) – Susanne er ansvarlig 
Klubforhold – Tina er ansvarlig 
 
Punkterne gennemgået og justeret. Der arbejdes videre med at etablere et kort- og 
arrangementsudvalg samt et ungdomsudvalg. 
 

3. Referat fra DOF’s Repræsentantskabsmøde hvor Susanne deltog. Den øgede afgift til 
dækning af budgetunderskuddet blev vedtaget som et kompromis, hvor løbsafgiften og 
medlemsafgiften forhøjes. Til næste møde vil Susanne gennemgå Vision 2015 og vi vil 
kigge mere på hvordan vi kan få noget ud af det. Og så fik Thomas Uhlemann overrakt 
hædersbevisningen Silva-blokken for sit arbejde i Sydkredsens kredsudvalg. Nærmere 
herom i næste klubblad. 

4. Kommende arrangementer: Vores stafet planlagt til d. 19. juni (den tidligere Café Noir-
stafet) flyttes evt. til et andet tidspunkt, da Wild West er blevet lagt samme weekend. Eneste 
alternativ er i pinsen – hvilket overvejes. (Efterfølgende er WW flyttet til pinsen, så vi 
fastholder d. 19. juni til vores løb. Sted afhænger af hvor vi kan få tilladelse). Vi ville gerne 
have haft DM Hold 2013, men den var afsat til AaIG. I stedet har vi sat os på DM Nat 2012, 
som vi vil lægge i Stenderup Nørreskov. 

5. Klubmesterskaber. Debat om klasseinddeling, enighed om klasseinddelingerne løbende kan 
ændres og skal afspejle den generelle alder hos deltagerne/medlemmerne. Ungdom skal 
opdeles i Drenge og Piger. 

6. Klubture: Påsken 2011 er på plads og 2012 er også reserveret. Herudover snakker vi med 
FIF Hillerød om at lave en fælles klubtur, f.eks. til efteråret. 

7. Planlægning af onsdagstræning – vi starter onsdag d. 23. marts. Susanne laver en 
plan/oversigt over træning, og med mulighed for at skrive sig på til banelægning, 
postudsætning, postindsamling og køkkenhjælp. 

8. Eventuelt. Her blev vendt eventuel genindførelse af hædersbevisninger i klubben, Kolding-
Løbet samt en kort update fra kassereren. 

 
 
 
  

  


